

05-31-2002

PATENTS ONLY

To The

PATENTS ONLY

Please record the a

102107573

r copy thereof.

1. Name of Party(ies) conveying an interest:

Merz & Krell GmbH & Co.

5-28-02

Additional name(s) of Parties attached? No

2. Name and Address of Party(ies) receiving an interest:

Merz & Krell GmbH & Co., KgaA
Bahnhofstr. 76,
64401 Gross-Bieberau,
GERMANY

Additional name(s) and

3. Description of interest conveyed:

XX AssignmentXX Change of Name Security Agreement MergerOther Execution Date: 12/DECEMBER/2001

4. Application Number(s) or patent number(s).

Additional numbers attached? No

If this document is being filed together with a new application, the execution date of the application is:

- A. Patent Application No.(s):

29/133,282

- B. Patent No.(s):

OFFICE OF PUBLIC RECORDS
MAY 28 AM 8:49
FINANCE SECTION

5. Name and address of party to whom correspondence concerning documents should be mailed: customer no.08933

Lewis F. Gould, Jr., Esq.
Duane, Morris & Heckscher
One Liberty Place
Philadelphia, PA 19103-7396

6. Number of applications and patents involved: 1

7. Total Fee (37 C.F.R. §3.41): \$40.00

PLEASE SEE ATTACHED LETTER

Enclosed: XAuthorized to be Charged:

8. Deposit account number: 04-1679
(Attach duplicate copy of this form if paying by deposit account.)

05/30/2002 DBYRME 00000098 29133282

01-FC-581 40.00 DP

DO NOT USE THIS SPACE

10. I declare under penalty of perjury under the laws of the United States of America that the foregoing is true and correct.

Dated: May 13, 2002

Stephan P. Gribok
Stephan P. Gribok, Esq.
Registration No. 29,643

Total number of pages including cover sheet, attachments and document: 6

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	2	Grund- oder Stammkapital	Vorstand Persönlich haftende Gesellschafter Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Bemerkungen
1	a) Merz & Krell GmbH & Co. KGaA b) 64401 Groß-Bieberau c) ist die Entwicklung, die Herstellung, der Handel und der Vertrieb von Erzeugnissen aus Kunststoffen, Metall oder anderen Rohstoffen, ins- besondere von Schreib- geräten aller Art, dazugehörigen Halb- fabrikaten, Rohstoffen und Rohwaren, die Erbringung von im Zusammenhang mit den vorgenannten Tätig- keiten stehenden Dienstleistungen sowie die Verwaltung eigenen Vermögens. Die Gesellschaft ist zu allen Handlungen berechtigt, die mittelbar oder unmittelbar der Erreichung des Gesellschaftszweckes dienen. Sie ist insbesondere berechtigt, Zweigniederlassungen zu errichten und gleichartige oder ähnliche Gesellschaften zu gründen, ganz oder teilweise zu erwerben, sich an diesen zu beteiligen oder deren Geschäfte zu führen, sowie Unternehmensverträge einzugehen.	10.000.000,- EUR (i.H.v. Zehn- millionen Euro)	Komplementärin Friedrich Merz GmbH mit Sitz in Frankfurt/Main (AG, Frankfurt HRB 6461)	Gesamtprokura: Kurt Schölkopf, geb. am 10.4.1935, wohnhaft in 64401 Groß-Bieberau. Er vertritt die Gesellschaft zusammen mit einem persönlich haftenden Gesellschafter oder einem anderen Prokuristen. Er ist zur Veräußerung und Belastung von Grundstücken befugt. Gesamtprokura: Werner Lang, geb. am 20.4.1936, wohnhaft in Weinheim. Er vertritt die Gesellschaft zusammen mit einem persönlich haftenden Gesellschafter oder einem anderen Prokuristen. Er ist zur Veräußerung und Belastung von Grundstücken befugt. Gesamtprokura: Patrick Politze, geb. am 1.8.1951, wohnhaft in Salzmannsdorf. Er vertritt die Gesell- schaft mit einem persönlich haftenden Gesellschafter oder einem anderen Prokuristen. Er ist zur Veräußerung und Belastung von Grundstücken befugt. Gesamtprokura: Robert Bonfig, geb. 5.3.1950, wohnhaft in Marktheidenfeld. Er vertritt die Gesell- schaft gemeinsam mit einem weiteren Prokuristen. Er ist zur Veräußerung und Belastung von Grundstücken befugt. Gesamtprokura: Norbert Hiel, geb. am 19.5.1962, wohnhaft in 64572 Büttelborn.	Kommanditgesellschaft auf Aktien. Die Satzung ist am 12.12.2001 festgestellt. Die Gesellschaft ist durch formwechselnde Umwandlung der Merz & Krell GmbH & Co mit Sitz in Groß-Bieberau gemäß dem Umwandlungsbescheid vom 12.12.2001 gemäß den §§ 1 Abs. 1 Nr. 4, 190-213, 214-225 UmwG errichtet. Auf Klagen gegen die Wirksamkeit des Umwandlungs- beschlusses wurde verzichtet. Zur Geschäftsführung und Vertretung der Gesellschaft ist allein die Komplementärin berechtigt und verpflichtet. Die Komplementärin ist von den Beschränkungen aus § 181 BGB befreit. Die Geschäftsführer der Komplementärin sind von den Beschränkungen aus § 181 BGB befreit, soweit alle Geschäfts- führer gemeinschaftlich handeln. Ist bei der Komplementärin nur ein Geschäftsführer bestellt, ist dieser nicht von den Beschränkungen aus § 181 BGB befreit. Die Dauer der Gesellschaft ist nicht auf eine bestimmte Zeit beschränkt.	a) 06.02.2002 (ReiB) b) Satzung Bl. 16 ff Sb. Eintr. Vfg. Bl. 5 Reg. Akt.	

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	Vorstand Persönlich haftende Gesellschafter Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Bemerkungen	
1	2	3	4	5	6	7	
				Er vertritt die Gesellschaft gemeinsam mit einem weiteren Prokuristen. Er ist zur Veräußerung und Belastung von Grundstücken befugt. Gesamtprokura: André Heuer, geb. am 30.6.1963, wohnhaft in 32683 Barntrop. Er vertritt die Gesellschaft gemeinsam mit einem weiteren Prokuristen. Er ist zur Veräußerung und Belastung von Grundstücken befugt. Gesamtprokura: Adolf Knöferl, geb. am 1.4.1960, wohnhaft in 61273 Wehrheim. Er vertritt die Gesellschaft gemeinsam mit einem weiteren Prokuristen. Er ist zur Veräußerung und Belastung von Grundstücken befugt. Gesamtprokura: Frank Dangmann, geb. am 5.9.1989, wohnhaft in 65510 Hinstetten-Görroth. Er vertritt die Gesellschaft gemeinsam mit einem weiteren Prokuristen. Er ist zur Veräußerung und Belastung von Grundstücken befugt.			



Vorstehende Abschrift ist ein vollständiges Lichtbild der Urschrift, was bejaubigt wird.

Dieburg, den 17. April 2002

A m t s g e r i c h t

District Court of Darmstadt 13579 Certified Commercial Register Extract 24630 HRB 33502

Entry No.	(a) Firm name (b) Headquarters (c) Object of the company	Equity or registered capital	Board of directors, general partners, managers, liquidators	Power of attorney	Legal status	a) date of registration and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Herz & Krell GmbH & Co. KGaA b) 64401 Groß-Bieberau c) Development, manufacture, trade and sale of products made of plastics, metal or other raw materials, especially of writing implements of any kind, semifinished goods pertaining to them, raw materials and raw products, the performance of services related to the above-mentioned activities as well as the management of the own assets. The company has the right to take all the actions that indirectly or directly serve the purpose of achieving the object of the company. In particular, it has the right to establish branches and to set up companies of the same or similar type, to partially or wholly acquire such companies, to participate in same or to manage their business, as well as to enter into corporate agreements.	10,000,000.00 EUR (in words: ten million EUR)	Friedrich Herz GmbH, general partner, headquarters in Frankfurt/Main AG. Frankfurt HRB 6461)	General power of attorney: Kurt Schölkopf, date of birth April 10, 1935, residing at 64401 Groß-Bieberau. He represents the company together with a general partner or another authorized clerk. He is authorized to sell and mortgage real estate. General power of attorney: Werner Lang, date of birth April 20, 1936, residing at Weinheim. He represents the company together with a general partner or another authorized clerk. He is authorized to sell and mortgage real estate. General power of attorney: Patrick Poltze, date of birth August 1, 1951, residing at Salzhemmendorf. He represents the company together with a general partner or another authorized clerk. He is authorized to sell and mortgage real estate.	Kommanditgesellschaft auf Aktien [scrip company - Tr.]. The articles of incorporation were established on Dec. 12, 2001. The company was established by a form-changing conversion of Merz & Krell GmbH & Co., headquartered in Groß-Bieberau, according to the conversion resolution of Dec. 12, 2001 pursuant to §§ 1 Sect. 1 No. 4, 190-213, 214-225 UmwG [Law on Conversions - Tr.]. Legal action against the effectiveness of the conversion resolution was waived. Only the general partner company is authorized and obligated to manage the business and to represent the company. The general partner company is freed from the restrictions arising from § 181 BGB.	a) February 06, 2002 [Signature] (ReiB) b) Articles of incorporation p. 16 ff Sb. Registration Order p. 5 Reg. Akt.

	The managing directors of the general partner company are freed from the restrictions arising from § 181 BGB if all managing directors are acting jointly. If only one managing director is appointed at the general partner company, he is not freed from the restrictions arising from § 181 BGB. The life of the company is not limited to a certain time.	General power of attorney: Robert Bonfig, date of birth March 5, 1950, residing at Martheidenfeld. He represents the company together with another authorized clerk. He is authorized to sell and mortgage real estate. General power of attorney: Norbert Hiel, date of birth May 19, 1962, residing at 64572 Büttelborn. He represents the company together with another authorized clerk. He is authorized to sell and mortgage real estate. General power of attorney: André Heuer, date of birth June 30, 1963, residing at 32683 Barntrop. He represents the company together with another authorized clerk. He is authorized to sell and mortgage real estate. General power of attorney: Adolf Knöferl, date of birth April 1, 1960, residing at 61273 Wehrheim. He represents the company together with another authorized clerk. He is authorized to sell and mortgage real estate. General power of attorney: Frank Dargmann, date of birth Sept. 5, 1959, residing at 65510 Hünstetten-Görzroth. He represents the company together with another authorized clerk. He is authorized to sell and mortgage real estate.			
--	--	--	--	--	--

[Seal of District Court of Darmstadt]

The above copy is a complete photocopy of the original, which is certified.

Darmstadt, April 17, 2002
District Court

Clerk of the court's office

Continued on page